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Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening 
lördagen den 1:a juli 2017 hos Gunilla och Gunnar Krook. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Jan Karlsson, Gunnar o. Gunilla Krook, Lena o. 
Stefan Fredman, Maria Silva Dalsman, Hans Köhler, Victoria Skog, Erik Westergren. 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och 
Erik Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Maria Silva Dalsman och Gunnar Krook. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. Kassören Hans Köhler meddelade att: 
Föreningens behållning vid årsskiftet 2016/2017 var 10 141 kr. Föreningens 
inkomster utgörs av medlemsavgifter och utgifter 2016 består av kostnad för 
vägkantsröjning och bokföringsprogram. 

 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2016. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 8000 kr för kommande verksamhetsår. 
Budgeten har varit oförändrad på 7500 kr ett antal år och styrelsen gör 
bedömningen att en något större marginal kan behövas på sikt. Stämman 
beslutade enl. styrelsens förslag.  
Stämman beslutade också att styrelsen, någon gång efter varje årsskifte, ska 
kontrollera via Lantmäteriet vilka som är de aktuella ägarna till respektive 
fastighet i föreningen. Därefter går anmodan om betalning av avgiften ut i 
början på maj. Avgiften ska vara betald senast den 15/6. Då finns tid till 
kontroll av vilka ägare som har betalat, innan årsstämman äger rum. 
  

10.  En styrelsemedlem ska väljas. Hans Köhler har avböjt återval till styrelsen 
efter många års arbete. Inget nytt förslag till styrelsemedlem kom fram varför 
frågan bordlades. Styrelsen undersöker intresse bland övriga medlemmar för 
att återkomma senare i frågan. 
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11. Till revisorer valdes Gunilla Krook och Siegfried Nitzsche. 
 

12. Någon ny valberedning valdes inte utan styrelsen frågar varje medlem om 
intresse för styrelsearbete finns. 

 
13. Vägfrågor.  

Diket nära landsvägen kommer att göras i ordning av NCC i samband med 
arbetet med busshållplatsen. 
Grus ska läggas på från Lyckan upp till transformatorn. Trumman under 
vägen vid transformatorn sjunker varför extra grus behövs där.  
Någon skrapning av vägen bedöms inte behövas. 
Gräs och buskröjning i vägkanten kommer att utföras också i år. 
 

14. Badplatsfrågan.  
Det nuvarande nyttjanderättsavtalet på gamla badplatsen löper vidare till 
2022. 
 
Ny möjlig badplats. Ägaren till fastigheten Sunnemo-Nore 1:26, Lennart 
Leverström, erbjuder föreningens fastigheter och ägaren till Gammeltäppa 
(Sunnemo-Nore 1:29) servitut på ett område (25x6 m) nere vid sjön, ca 200 m 
söder om gamla skolan för att användas som bad- och båtplats. 
Alla fastigheter i föreningen får möjlighet att omfattas av servitutet men det är 
frivilligt om man vill acceptera. Den nya badplatsen kommer inte att ingå i 
vägsamfälligheten men kommer att skötas av medlemmarna. En brygga är 
beställd och kommer att sjösättas inom kort. 
Styrelsen föreslog att alla fastigheter som har servitutet ska dela lika på 
kostnader för skötsel och underhåll. Styrelsen föreslog också att varje fastighet 
ska betala en ”startavgift” på 1500 kr för att täcka de första kostnaderna för 
röjning, brygga m.m. Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. En 
uppmaning om betalning av startavgift kommer att skickas ut så snart som 
möjligt. 
 

15. Någon gemensam arbetsdag kommer inte att äga rum. 
 

16. Övriga frågor. 
Kassören Hans Köhler avtackades med en gåva efter många års förtjänstfullt 
arbete i styrelsen. Hans meddelade att han gärna ställer upp som rådgivare till 
den som så småningom kommer att efterträda honom i styrelsen.  
 

17. Till nästa års årsstämma inbjöd Jan Karlson på Myråsen den andra lördagen i 
juli 2018. 
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